

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 67(1), namely:

By Miss Carney, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of Petro-Canada, together with the Auditor's Report for the year 1985, pursuant to subsection 152(1) of the Financial Administration Act, Chapter 31, Statutes of Canada 1983-84. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/32B. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Energy, Mines and Resources*).

By Mr. Kelleher, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Export Development Corporation, together with the Auditor General's Report, for the year 1985, pursuant to subsection 75(3) of the Financial Administration Act, Chapter F-10, R.S.C. 1970. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/289C. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Finance and Economic Affairs*).

By Mr. Mayer, a Member of the Queen's Privy Council,—Amendment to Schedule I of the Canada Grain Act, authorized by Order in Council P.C. 1986-659, dated March 13, 1986 pursuant to subsection 15(6) of the Act, Chapter 7, Statutes of Canada, 1970-71-72. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/95A. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture*).

By Mr. McInnes, a Member of the Queen's Privy Council,—Report under the Corporations and Labour Unions Returns Act (Part I—Corporations) for the year 1983, pursuant to subsection 18(1) of the Act, Chapter C-31, R.S.C., 1970. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/115B. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Government Operations*).

By Mr. McInnes,—Report under the Corporations and Labour Unions Returns Act (Part II—Labour Unions) for the year 1983, pursuant to subsection 18(1) of the Act, Chapter C-31, R.S.C., 1970. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/115C. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Government Operations*).

By Mr. McInnes,—Report of the Master of the Royal Canadian Mint, together with the Auditor General's Report, for the year 1985, pursuant to subsection 152(1) of the Financial Administration Act, Chapter 31, Statutes of Canada 1983-84. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/176A. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently*

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 67(1) du Règlement, savoir:

Par M^{lle} Carney, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de Petro-Canada pour l'année 1985, ainsi que le rapport des vérificateurs y afférent, conformément à l'article 152(1) de la Loi sur l'administration financière, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-1984. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/32B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'énergie, des mines et des ressources conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. Kelleher, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Société pour l'expansion des exportations, pour l'année 1985, ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, conformément à l'article 75(3) de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C. 1970. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/289C. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des finances et des affaires économiques conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. Mayer, membre du Conseil privé de la Reine,—Copie d'un amendement à l'annexe I de la Loi sur les grains du Canada, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1986-659, en date du 13 mars 1986, approuvant cet amendement, conformément à l'article 15(6) de cette Loi, chapitre 7, Statuts du Canada 1970-1971-1972. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/95A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. McInnes, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport aux termes de la Loi sur les déclarations des corporations et des syndicats ouvriers, Partie I—Corporations, pour l'année 1983, conformément à l'article 18(1) de cette Loi, chapitre C-31, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/115B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'administration gouvernementale conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. McInnes,—Rapport aux termes de la Loi sur les déclarations des corporations et des syndicats ouvriers, Partie II—Syndicats ouvriers, pour l'année 1983, conformément à l'article 18(1) de cette Loi, chapitre C-31, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/115C. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'administration gouvernementale conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. McInnes,—Rapport du directeur général de la Monnaie royale canadienne pour l'année 1985, ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, conformément à l'article 152(1) de la Loi sur l'administration financière, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-1984. (Textes français